
PROTOKÓŁ 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z posiedzenia nr 21/21 w dniu 6 grudnia 2021 roku 

 

 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym za pomocą wideokonferencji w programie ZOOM 

Cloud Meetings. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1400 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji - Brygida Kolenda-Łabuś. 

 

 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pani Brygida Kolenda-Łabuś 

przywitała członków komisji oraz zaproszonych gości. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 radnych: 

1. Brygida Koledna-Łubuś 

2. Teresa Ceglecka-Zielonka 

3. Tomasz Gabor 

4. Edyta Gola 

 

B. Kolenda-Łabuś: Stwierdzam, obrady Komisji są prawomocne. 

 

3. Porządek obrad. 

 Przyjęcie protokołu z XX posiedzenia Komisji w dn. 20 września 2021 r. 

 Rozpatrzenie petycji pana zanonimizowano w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy 

Reńska Wieś zakazu spalania we urządzeniach grzewczych paliw innych niż proekologiczne.  

 Rozpatrzenie petycji pani zanonimizowano w sprawie czynnego udziału mieszkańców                    

w sesjach Rady Gminy, Miasta, Powiatu i Województwa.  

 Sprawy różne.  

 

B. Kolenda-Łabuś: czy są zastrzeżenia do proponowanego porządku obrad. Nie ma. 

Dziękuję. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty.  

 

4. Przyjęcie protokołu z XX posiedzenia Komisji w dn. 20 września 2021 r. 

B. Kolenda-Łabuś: Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby do protokołu zgłosić swoje uwagi? 

Nie widzę. Dziękuję. Stwierdzam, że protokół został przyjęty.  

 

5. Rozpatrzenie petycji pana zanonimizowano w sprawie wprowadzenia na terenie 

Gminy Reńska Wieś zakazu spalania we urządzeniach grzewczych paliw innych niż 

proekologiczne.  

Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś przedstawiła przedmiot petycji oraz 

stanowisko Zarządu Województwa Opolskiego. Następnie rozpoczęła dyskusję podczas której 

zaproszeni goście tj. Antoni Konopka – Członek Zarządu Województwa Opolskiego oraz 

Manfred Grabelus – dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego 



Województwa Opolskiego mieli możliwość udzielenia odpowiedzi na zapytania radnych.                    

Po zakończeniu dyskusji, Przewodnicząca Komisji postawiła wniosek, aby nie uwzględnić 

wniosku zawartego w treści petycji, po czym przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie 

„Za” - 4 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 0 

Uznano, że petycja nie zasługuje na uwzględnienie. 

 

6. Rozpatrzenie petycji pani zanonimizowano w sprawie czynnego udziału 

mieszkańców w sesjach Rady Gminy, Miasta, Powiatu i Województwa.  

Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś postawiła wniosek, że w związku z wycofaniem 

petycji przez petytora o czym radni zostali wcześniej poinformowani, wycofać z porządku obrad 

powyższy punkt. Wobec braku głosów sprzeciwu, petycja została wycofana z porządku obrad.  

 

7. Sprawy różne.  

B. Kolenda-Łabuś: Czy ktoś chciały zabrać głos? Nie widzę.  

   

  

Przewodnicząca Komisji podziękowała członkom Komisji oraz gościom za udział w posiedzeniu 

i zamknęła obrady. Zakończenie o godz. 1440                                                    

   

 

Przewodnicząca Komisji                                                            

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Brygida Kolenda-Łabuś 
 

 
 
Protokołował: Przemysław Kasztelan 

  

 


